
ZAPISNIK 

 
S godišnje skupštine bridž kluba Dubrovnik održane 13.12.2008 godine s 
početkom u 18.30 h u Dubrovniku u hotelu Excelsior. 
 
Prisutni: Luko Dalmatin, Ana Čeović, Biserka Jančić, Antun Matana, 
Dubravka Zvrko, Frano Mozara, Teo Tomšić, Velibor Puzović, Marijo 
Dabelić, Frano Jančić, Renato Putica. 
 
Utvrđen je sljedeći  
 

DNEVNI RED 

 
1. Financijsko izvješće za 2008 godinu i financijski plan za 2009 

godinu 
2. Izbor tajnika 
3. Razno 

 
Za zapisničara se javio Frano Jančić. 
 
Točka 1 
 
Frano Jančić je prezentirao financijske rezultate za 2008 godinu. Cilj kluba 
je u 2009 godini odraditi sve akcije kao i u prethodnoj godini. Kako postoji 
velika šansa da se prvi tim kvalificira u finale razigravanja za A ligu to 
predstavlja dodatni financijski teret za koji se treba pripremiti. Predloženo 
je povećanje klupske članarine na 200 kuna a da juniori do 25 godina 
plaćaju pola što je izglasano jednoglasno. Članarine se trebaju skupiti do 
1.ožujka. Glasanjem sa 6 glasova za i 4 glasa protiv prihvaćen prijedlog 
povećanja stolarine na 10 kuna, dok bi gosti hotela igrali besplatno. Prije 
provedbe ovog prijedloga treba razgovarati sa bridž klubom Astarea o 
reciprocitetu za međusobne članove i g. Đorđevskim iz uprave hotela 
Excelsior. 
 
Točka 2 
 
Ana Čeović je dala ostavku na mjesto tajnika kluba. Članovi kluba su se 
zahvalili Ani za predani rad tokom svog mandata. Za novog tajnika 
izabran je Velibor Puzović. 
 
Točka 3 
 
Luko Dalmatin je izložio tijek skupljanja sredstava za nabavku mješalice 
za karte. Traži se pomoć od Atlanske Plovidbe koja bi se namjenski 
potrošila na mješalicu i opremu. Frano Jančić je objasno potrebu da se 
članovi honoriraju za pripremu turnira sa namješanim kartama jer ne 
mogu sudjelovati u igranju istih. Antun Matana se ponudio da se ukljući u 
skupljanje sredstava. Frano Jančić će mu pripremiti troškovnk i dopis. 
  
Frano Jančić je zatražio pomoć u organiziranju igrača i obračunu turnira. 
Predložio je da se napravi raspored parova koji bi na mjesečnoj bazi 
odrađivali turnire i radili obračun odmah po završetku igre. Sad su u planu 



pored ostalih klupskih akcija i dva turnira tjedno što zahtjeva više 
volonterskog rada. Frano Mozara i Ivana Cvjetanović su se uključili u 
akciju. 
 
Antun Matana je zatražio oglasnu ploču kluba gdje bi se oglašavale 
informacije i klupski propisi. Biserka Jančić će platiti kupnju i postavljanje 
plutene oglasne ploče u klub. 
 
U diskusiji je predloženo osnivanje županijskog bridž saveza i udruge 
škole bridža. 
 
Sastanak je završio u 19.30 sati. 
 
 
 
 
 


